



## **VETERANS AFFAIRS CANADA (VAC)**

### **PROGRAM OF CHOICE (POC) 12 – RELATED HEALTH SERVICES DIETICIANS – NEWFOUNDLAND AND LABRADOR**

March 2015

Effective January 15, 2015, the dollar limit for the following benefit codes increased in the province of Newfoundland and Labrador:

- 240080 (Dietician Services) increased to \$75 per visit.
- 240081 (Dietician Services – Report) increased to \$37.50.

You will be reimbursed your usual and customary charges up to the maximum dollar limit indicated above. You must not charge VAC clients more than other residents of the province receiving the same treatments or services.

If you have any questions, please contact the Blue Cross Provider Inquiry Line toll free at 1-888-261-4033.

Thank you for the ongoing care and service you provide to our Veterans.

---

## **ANCIENS COMBATTANTS CANADA (ACC)**

### **PROGRAMME DE CHOIX (PDC) 12 – SERVICES PARAMÉDICAUX DIÉTÉTIENS(NES) – TERRE-NEUVE-ET-LABRADOR**

Mars 2015

Depuis le 15 janvier 2015, la limite en dollars pour les codes d'avantages suivants a augmenté dans la province de Terre-Neuve-et-Labrador :

- 240080 (Services de diététiciens(nes)) passe à 75 \$ pour chaque visite.
- 240081 (Services de diététiciens(nes) – rapport) passe à 37,50 \$.

Vous serez remboursés pour vos frais habituels et courants jusqu'à concurrence des limites en dollars indiquées ci-dessus. Vous ne devez pas facturer les services plus chers aux clients d'ACC qu'aux autres résidents de la province qui reçoivent les mêmes services ou traitements.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec Croix Bleue, au service de renseignements des fournisseurs en composant le numéro sans frais 1-888-261-4033.

Nous vous remercions pour les soins et services continus que vous fournissez à nos anciens combattants.